
Vragen uit de commissievergaderingen ter voorbereiding op 
raadsvergadering 4 november 2020 (MJB 2021-2024)

Commissie Ruimte  14 oktober 2020

Er komt nog een antwoord op de vraag m.b.t. de financiering versneld verduurzamen gemeentelijke 
organisatie: is de 1,3 miljoen die nu voor 2022 opgenomen een investering en zo ja, moeten we deze 
dan niet als kapitaallasten zien? 

Reactie:

Ja, het klopt dat deze kosten worden geactiveerd. Er wordt uit de reserve, die wordt gevormd voor 
de dekking van de kosten van het herstelplan, een bedrag afgezonderd voor de dekking van deze 
kapitaallasten. Het effect blijft dat de begroting niet wordt beïnvloed door deze lasten.


